



Protokoll Höstmöte

Protokoll:	Nr 13
Plats:	Studiefremjandet Gustavslundsvägen 137 Alvik
Tidpunkt:	2024-11-05, 19:00
Närvarande	Danderyd Täby BK, Järfälla BK, Waxholms BK, Vällingby BK, Värmdö
Klubbar:	BK, Tyresö BK, Stockholmsavdelningen och Mälareö BK
Närvarande från	Ann Carlson, Lennart Larsson, Susanne Vikström, Susanna
Styrelsen:	Lönngren och Anna Löfblad

1. Mötets öppnande och presentation av deltagarna

- Distriktsstyrelsens ordförande Lennart Larsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Sedan presenterade sig alla deltagare på mötet, vilka de var och vilken klubb de kom ifrån.

2. Fastställande av röstlängd

- 8 av 13 lokalklubbar var representerade. Röstlängden fastställdes till 34 av 65 röster. Antal deltagare på mötet var 21 personer. (13 som representerade lokalklubbarna, 1 D-TÄS, 2 D-HUS och 5 från styrelsen)

3. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst

- Beslöts att höstmötet blivit utlyst stadgeenligt; dels på hemsidan dels via mejl.

4. Val av två justerare, tillika rösträknare att justera dagens protokoll

- Som justerare valdes Silvana Fröjdendahl från Järfälla och Meta Lönnberg från D-HUS.

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av valda delegater och av personer enligt § 7 moment 6.

- Höstmötet beslutade att närvarande har närvaro - och yttranderätt under höstmötet.

6. Fastställande av dagordning

- Höstmötet beslutade att fastställa den förelagda dagordningen med tillägg under P9

Övriga frågor:

Valberedningen vill informera om status i sitt arbete

Waxholm har en fråga avseende MH/MT-utrustning som de vill avyttra.

7. Studiefremjandet

- Studiefremjandet omorganiseras och blir en enda juridisk enhet i hela landet.

All verksamhet som genomförts 2024 måste signeras och alla ekonomiska transaktioner, t.ex fakturor som ska betalas eller liknande måste de få in senast den 10/12 för att hinna med allt före juledigheterna. Efter årsskiftet då nuvarande organisationsnummer i våra avdelningar försvunnit kan de inte göra någonting som avser 2024. (Se bifogad bilaga)

- Studiefremjandet informerade om att det på deras hemsida finns ett omfattande material till stöd för lokalklubbar och dess styrelser.

- Studiefremjandet vill få in önskemål och tankar om kurser och andra kompetenshöjande insatser som de skulle kunna stödja lokalklubbarna med.

8. Rapporter

• Ekonomi

- Årets resultat för instruktörsutbildningen inte utbetald ännu men beräknas ge liten intäkt. Andra kostnader är möteskostnader och fasta kostnader för bokförings- och kommunikationssystem. Likviditeten i distriktet är god och ekonomin är i balans.

• HUS

Sektorsansvarig är Lisa Holmberg Vällingby BK som deltog på mötet.

- Therese Palm kommer att hålla en kurs steg 2 vardagslydnad.

- D-HUS efterfrågar förslag och behov på instruktörsutbildning från lokalklubbarna i distriktet.

- Vid mötet framfördes fråga om det är möjligt att förenkla kraven vid utbildning inom bruks och lydnad då de högra meritkraven som nu gäller upplevs vara orsak till brist på instruktörer. D-HUS svarade att man gärna tar emot konkret formulerade frågor om detta via mail så får de ta dem vidare till aktuell Utskottgrupp.

- 2 allmänlydnadslärare har påbörjat sin utbildning.

- D-HUS kommer ta fram en mall vid anmälan till kurser som ett stöd till lokalklubbarna för att säkerställa att man i rekommendationen inkommer med relevanta uppgifter om den man anmäler.

• PR/INFO

Sektorsansvarig är Anne-Christine Stareborn, deltog inte på mötet.

- Den löpande uppdateringen av hemsidan handläggs enligt plan.

- Rallylydnad

Sektorsansvarig är Åsa Grunden Värmdö BK, deltog inte på mötet.

- Det kommer hållas nätverksmöte 18/11 med i dagsläget sju anmälda klubbar.
- Regelrevidering pågår, möten på klubbar.

- RUS

Sektorsansvarig är Ann-Christine Stareborn, deltog inte på mötet.

- Sammankallande deltog på Frågestund med Utskottsgruppen Mental (UGM) den 22/10
- Den digitala konferensen för RAS/RUS "Samarbete & erfarenhetsutbyte" som var planerad att äga rum den 2/11 men har blivit framflyttad.
- Planering av brush-up för MH-figuranter planeras inom distriktet i början av nästa år.

- Patrullhund

Sektorsansvarig är Thomas Lamrell, deltog inte på mötet.

- Inget underlag har inkommit.

- Räddning

Sektorsansvarig är Olivia Jonsson, deltog inte på mötet.

- En föreläsning för Mona Brantlind har hållits.
- Distriktet hade ett ekipage med till SM som kom på en finfin 7:e plats av 15 startande.
- En första informationsträff har genomförts med tillhörande prova-på inför kursen som startar 2025. Omkring 19 personer deltog vid informationsträffen och 9 st på prova-på.
- 19/11 är nästa informationsträff (22 anmälda) och 30/11 samt 1/12 är det prova på tillfällen igen.
- Tyvärr har den tilltänkta övningen för de färdiga ekipagen inte kunnat genomföras då instruktören fick lämna återbud.
- 2025 planeras i dagsläget inga aktiviteter utöver kursen som startas.

- TÄS

Sektorsansvarig är Lotta Wiklander som deltog på mötet.

- Den 9 oktober hade D-TÄS möte med distriktets TÄS-ansvariga vid SSBK för att bland annat planera tävlingar våren 2025 och framför allt försöka undvika tävlingskrockar inom distriktet. Vad gäller lydnadstävlingar så har avstämningar gjorts i samma syfte med distrikt Sörmland och Uppland.
- Det efterfrågas utbildning i nya SBK-tävling av lokalklubbarnas tävlingssekreterare.
- Det har inkommit ett flertal förslag från lokalklubbarna kopplat till regelrevidering

inom tävlingsgrenen bruks. Men eftersom det inte inkommit från samtliga lokalklubbar så kommer D-TÅS i närtid sända ut en påminnelse. De inkomna förslagen kommer därefter sammanställas och sändas till distriktsstyrelsen som beslutar.

9. Övriga frågor

- Valberedningen genom Björn Flodman informerade om det pågående arbetet inför årsmöte 2025. Den 15 december kommer valberedningen att delge lokalklubbstyrelserna sitt förslag på styrelse. Lokalklubbarnas styrelse kan fram till 15 januari inkomma med kompletterande förslag på styrelseledamöter. Dessa ska enligt beslutad process sändas till distriktsstyrelsen.

- Waxholm BK informerade om att de har en del materiel kopplat till MH/MT som de vill avyttra. Om någon klubb har intresse av detta så hör man av sig till aktuell klubb.

10. Mötets avslutande

- Mötet avslutades klockan 20.45 och mötesordförande Lennart Larsson tackade för visat intresse.

Lennart Larsson
Ordförande

Susanne Vikström
Tf Sekreterare

Silvana Fröjdendahl
Justerare

Meta Lönnberg
Justerare